
10 september 2018 

Beste Griffie, 

Willen jullie onderstaand bericht, namens wethouder Van der Plas, sturen naar de gemeenteraad 

(incl. bijlage). 

Dit is een aanvulling/toezegging n.a.v. de eerder gestuurde beantwoording art 39 vragen van PRO 

Sliedrecht. 

Geachte leden van de raad, 

 

Op 25 augustus 2018 hebben wij art. 39 vragen van de heer Venis beantwoord met betrekking tot 

het grondtransport vanuit Land van Matena naar de locatie Vink aan de Parallelweg. Bij de 

beantwoording is toegezegd dat de grond van de ontvangstlocatie alsnog op PFOA concentraties 

onderzocht wordt om met zekerheid te kunnen zeggen dat de grond vanuit Land van Matena niet 

zwaarder verontreinigd is dan de grond bij de Parallelweg.  

  

Bijgaand treft u het rapport van het bodemonderzoek. Er zijn drie monsters genomen van grond die 

nog niet vermengd was met de grond vanuit Land van Matena. De aangetroffen concentraties PFOA 

bedragen 21, 34 en 72 microgram per kg grond. Zoals eerder gemeld bevatte de grond vanuit Land 

van Matena maximaal 7 microgram per kg. 

  

Deze uitkomsten leiden tot de volgende conclusies: 

·         De getransporteerde grond vanuit Land van Matena was lichter verontreinigd dan de grond bij 

de Parallelweg. Vanuit milieukundig oogpunt heeft het transport daarom een gunstig effect op de 

bodemkwaliteit bij de ontvangstlocatie. 

  

·         De aangetroffen concentraties PFOA vallen onder de grenswaarde van het RIVM van 86 

microgram per kg voor het gebruik van moestuin (er is dus op deze locatie geen 

volksgezondheidsrisico).  

  

Op basis van de uitkomsten willen wij in de omgeving van de Parallelweg nader onderzoek uitvoeren. 

De reden hiervoor is de maximale concentratie vrij dicht bij de grenswaarde voor 

moestuingebruik ligt en er in de nabijheid een volkstuinencomplex is. Het nader onderzoek is 

wenselijk om mogelijke risico's in het gebied uit te kunnen sluiten.  

 


